



协议书 Agreement

康辉集团北京国际会议展览有限公司（以下简称甲方）和 MICE WORLD（以下简称乙方）就甲方委托乙方组织的中国公民在 韩国 境内安排交通、住宿等旅行服务业务的基本事项，达成以下协议：

Comfort International M.I.C.E. Service Co., Ltd. (Party A) and (Party B)

MICE WORLD hereby agree as follows with respect to the basic matters entrusted by Party A to Party B relating to the arrangement of transportation, accommodation and other tourist services for the Chinese citizens in the territory of KOREA (this "Agreement"):

第一章 总则 Chapter 1 General Principles

第一条（目的） Article 1 Purpose

本协议的目的是为保证甲方旅游团（者）在委托乙方接待范围内的旅行安全、顺利，甲方委托乙方安排交通、住宿等旅行服务项目，乙方根据甲方的委托的内容迅速、准确地实施安排。为此，双方特以甲乙间的业务委托合同的方式，正式签订本协议。

The purpose of this Agreement is to guarantee that Party A's tourist groups (or tourists) have a safe and successful journey in the place where Party B is entrusted to make arrangements. Party A hereby entrusts Party B to arrange the transportation, accommodation and other tourist services, and Party B shall, in accordance with the scope of entrustment by Party A, make the arrangements promptly and accurately. Therefore, the parties hereby formally enter into this Agreement in the form of a business entrustment contract between Party A and Party B ("Business Contract") .

第二条（适用范围） Article 2 Scope of Application

2.1 本协议适用于甲、乙方双方签订的业务委托合同。但在本协议另有补充协议时，则以补充协议为准。

This Agreement shall apply to all the Business Contracts entered into by Party A and Party B. In case there is any supplemental agreement to this Agreement ("Supplemental Agreement"), the Supplemental Agreement shall prevail.

2.2 对本协议中未作规定，并且在甲、乙双方签订的补充协议中亦无特别事项，则遵循甲、乙双方委托业务的惯例。

In case this Agreement is silent and there are no specific provisions in the Supplemental Agreement between the parties that can be referred to, the customary practices of business entrustment between Party A and Party B shall apply.



第三条 (业务内容) Article 3 Content of Entrusted Matters

甲方委托给乙方的业务，以委托行程内的安全、顺利运行为目的，其内容如下（但甲方可以根据个别要求、限制或扩大下述安排业务范围）：

The matters entrusted by Party A to Party B shall be subject to the purpose of a safe and successful journey, which are as follows (provided, however, that Party A may restrict or extend the following scope of arrangement due to individual requirements):

- (1) 提供有益于甲方旅行的有关交通、住宿、旅游设施、名胜古迹等的信息和实施方案。
Party B shall provide information and implementing plans in relation to transportation, accommodation, travel facilities and famous scenic spots and historic sites which may benefit Party A's journey.
- (2) 为甲方旅游团（者），同交通部门签订客运合同。
Party B shall enter into passenger transportation contracts with the relevant transportation department for Party A's tourist groups (tourists).
- (3) 为甲方旅游团（者），同饭店签订住宿合同。
Party B shall enter into accommodation contracts with hotels for Party A's tourist groups (tourists).
- (4) 安排用餐、旅游及观看文艺节目等。
Party B shall arrange meals, traveling, entertainment programs, etc.
- (5) 协助甲方安排公务、参访活动。
Party B shall assist Party A with arranging business and visiting activities.
- (6) 配备导游、翻译等。
Party B shall provide tour guides, interpreters, etc.
- (7) 对计划外发生的事情采取应急措施并向甲方报告。
Party B shall take emergency measures for any unplanned accidents and shall report the same to Party A.
- (8) 其他为保证甲方旅游团（者）的旅游活动安全圆满运行所采取的必要措施。
Other necessary measures to guarantee the safe and successful journey of Party A's tourist groups (tourists).

第二章 合同的签订 Chapter 2 Execution of the Contracts

第四条 (业务委托合同的签订办法) Article 4 Execution of Business Contracts

- 4.1 甲方委托乙方承办旅游服务时，应将旅行日程表、名单及接待计划，于该旅游团（者）旅行开始的3周前，以快递、传真或电子邮件等形式通知（以下将这些通讯方式的通知统称为“送达”）乙方。

In case Party A entrusts Party B to provide tourist services, Party A shall inform Party B of



the traveling schedule, list of tourists, the arrangement plan ("Plan") by post, fax or email 3 weeks before the travel of the tourist groups (tourists) begins (collectively, "Serve").

4.2 乙方在接到前项接待计划书后，应迅速以书面形式给予确认是否受理该申请。甲方以邮寄发出的，乙方应收到之日以邮寄、传真、电子邮件等形式之一回复甲方；甲方以传真或电子邮件的形式发出计划书，则乙方应在收到 1 个工作日内以同样方式回复甲方。乙方在 4.1 条款所定期限后收到的甲方接待计划书，应用同样方法受理。

Upon receiving the above Plan, Party B shall promptly confirm in writing whether to accept such application or not. In the case of the applications delivered by Party A by post, Party B shall reply to Party A by post, fax or email on the date of receipt of the same; in the case of the applications delivered by Party A by fax or email, Party B shall reply to Party A by fax or email within one (1) day. Party B shall also confirm in the same way whether to accept the Plan that is received by it after the 3-week deadline set forth in Article 4.1.

4.3 合同执行和联系方式 Implementation of Contract and Form of Communication.

4.3.1 合同执行人 Contract Implementer

双方各自指定专人作为本协议的执行人，凡是指定执行人发出之指令，均代表其所属公司，由该公司承担责任。任何一方不得以执行人违反内部规定为由，拒绝承认执行人发出之指令的有效性。如针对特殊事项需要特别授权方获承认，则必须事先进行授权并书面通知另一方，否则，合同另一方对此并无审查义务。

Each party shall designate a person to be the implementer of this Agreement ("Implementer"). Any order given by the Implementer shall be deemed to be an order given by the company that such Implementer represents, and such company shall be responsible for such order. Neither party shall refuse to recognize the effectiveness of an order given by the Implementer based on the reason that such Implementer is in violation of internal rules. If special authorization must be obtained from a party for any particular matter, such authorization shall be obtained in advance and a written notice thereof shall be given to the other party. Otherwise, the other party hereto shall not have any review obligation in connection therewith.

4.3.2 传真和电子邮件 Fax and Email

双方均同意，传真和电子邮件为有效送达方式，并指定各自传真号码和电子邮箱地址，任何采用指定联系方式送达之文件，均为有效送达；任何经此指定联系方式发出之文件和指令，均为发出方之文件，发出方应承认其效力，并愿意受其约束。

The parties agree that fax and email are effective forms of service, and specify their respective fax and email address below. Any document served through the



designated means of communication shall be deemed to have been effectively served; any document and order sent through such designated means of communication shall be deemed to be the document of the sending party, and the sending party shall acknowledge its effectiveness and agree to be bound thereby.

4.3.3 指定联系方式信息 Designated Means of Communication

甲方：公司名称：康辉集团北京国际会议展览有限公司

Party A: Comfort International M.I.C.E. Service Co., Ltd.

地址：北京市朝阳区农展馆南路 13 号瑞辰国际中心 1510 (邮编：100125)

Address: RM1510, Ruichen International Center, No.13 Nongzhanguan South Rd., Chaoyang District, Beijing, 100125, China.

电话：Telephone: 0086-10-65870531

电子邮箱：Email: zhouchonghui@cct.cn

合同执行人：Contract Implementer: 周宏辉 David Zhou

手机号码：Mobile: 13701210114

预留签字样式：Specimen Signature:

乙方：公司名称：

Party B: Company Name: MICE WORLD

地址：首尔市永登浦区仙游路 258,336 号

Address:

邮编：Postal Code: 150-866

电话：Telephone: 0082-2-6123-4886

传真：Fax:

电子邮箱：Email: wangshan@miceworld.net

合同执行人：Contract Implementer: 南永峰

手机号码：Mobile: 18601096735

预留签字样式：Specimen Signature: 南永峰

任何一方应在五个工作日内书面通知另一方上述信息的变动。

Each party shall notify the other party in writing of any change in the information set forth above within five (5) business days.

第五条 (委托业务合同的成立) Article 5 Formation of Business Contracts

5.1 根据前条第二项，甲方在接到乙方书面确认书时，则甲乙间业务委托合同成立。

According to Article 4.2 hereof, the Business Contracts between Party A and Party B shall be formed upon receipt of Party B's written confirmation by Party A.

5.2 乙方若对甲方前条第一项申请中的一部分不能受理，须立即以 4.2 和 4.3 条款所确定的方式通知甲方，甲方若同意删除不能受理部分后仍委托乙方安排时，则应再次履行第四条第一项所定程序。



Party B shall promptly inform Party A through the means of communication specified in Articles 4.2 and 4.3 if some of the items in the Plan set forth in Article 4.1 are not acceptable. If Party A agrees to delete such unacceptable items and would still entrust Party B to make the arrangement, it shall complete the procedures as stipulated in Article 4.1.

第六条 (委托报价) Article 6 Quotations

6.1 甲方委托乙方的旅游业务,根据现有协议难于计算费用时,则以书面形式提出报价委托。

In case it is difficult to calculate the expenses of the tourist arrangement entrusted by Party A to Party B based on the existing agreements, it shall make a quotation entrustment in writing.

6.2 乙方在接到甲方的报价委托书后应迅速将报价单送达甲方。

Upon receiving Party A's quotation entrustment letter, Party B shall immediately Serve the quotation to Party A.

第七条 (委托内容的变更) Article 7 Amendment to Entrusted Matters

甲方在接到乙方根据第九条第2项所做的安排结束的报告之前可以适时变更委托的业务内容。提出的书面变更申请被作为第四条第1项的接待计划书来对待。

Party A shall be entitled to make amendments to the content of entrusted matters in due course before receiving the report on completion of arrangement made by Party B in accordance with Article 9.2. Party A's written application for the amendments shall be treated as the Plan set forth in Article 4.1.

第三章 合同的效力 Chapter 3 Validity of the Contracts

第八条 (委托业务的开始) Article 8 Commencement of the Entrusted Business

甲、乙双方的委托业务合同一旦成立,乙方应立即着手安排业务。

Party B shall begin to make arrangements for the entrusted business immediately when the Business Contracts between the parties are formed.

第九条 (报告经过的义务) Article 9 Reporting Obligations

9.1 乙方应适时向甲方以口头或书面形势报告委托业务的进展状态。

Party B shall report to Party A on the progress of the entrusted matters orally or in writing in due course.

9.2 乙方完成甲方委托的单项或全部事项后,或,判定委托目的部分或全部不能实现时,应立即以书面形式向甲方报告。



Party B shall promptly report to Party A in writing after it has completed the arrangement for any or all matters entrusted by Party A or when in its judgment the purpose of entrustment is unable to be achieved in whole or in part.

9.3 甲方在接到乙方根据前项所做委托目的部分或全部不能实现的报告时，应立即以书面形式，通知乙方是否变更该部分内容、或解除全部委托业务合同。

Party A shall, upon receiving Party B's report made pursuant to Article 9.2 on the failure to achieve the purpose of entrustment in whole or in part, immediately notify Party B in writing whether to partially amend the matters or cancel the whole Business Contract.

第十条（委托业务确认期限）

Article 10 Time Limit for Confirming the Entrusted Matters

10.1 乙方原则上在甲方旅游团（者）旅行开始一周前，履行前条各项所定手续，完成全部被委托的旅游业务。但根据第四条第2项最后一句规定委托的旅游业务，甲、乙间应另行协商，决定完成全部委托项目的时间。

In principle, Party B shall carry out the procedures as stated above and shall complete all the entrusted tourist arrangement one week before the commencement of the journey of Party A's tourist groups (tourists); provided, however, that the parties shall separately negotiate and determine the time limit for the completion of all tourist arrangement entrusted pursuant to the second half of Article 4.2.

10.2 除前项正文中所规定的事项，如甲、乙间另有补充协议时，按补充协议办理。

Except for the matters as stipulated in the main text above, the rest shall be subject to the Supplemental Agreements between the parties (if any).

第十一条（费用的结算） Article 11 Settlements of Expenses

11.1 前条甲方认为乙方已按接待计划完成全部委托项目，乙方在甲方旅游团（者）出发前将计划结算单传真甲方，甲方在旅游团（者）出发前，将 40% 的团款汇至乙方账户，旅游行程全部结束后 120 日内付清余款。

If Party A, according to Article 10, confirms that Party B has completed all the entrusted matters in accordance with the Plan, Party B shall fax the settlement statement of the Plan to Party A before Party A's tourist groups (tourists) set off. Party A shall remit the 40% deposit into Party B's account before Party A's tourist groups (tourists) set off, and remit the balance into Party B's account within 120 days after the whole journey has been completed.

11.2 双方同意，每个月最后一日对账一次，签发《对账单》，对账单应载明甲方旅游团团号、旅游者姓名、已发生费用明细等。

The parties agree that the statement of account shall be confirmed and issued once a



month on the last day of each month, stating Party A's tourist groups' group number, tourists' names and a breakdown of expenses incurred, etc.

11.3 双方约定的结算货币为：人民币 / 美金

第四章 合同的变更 Chapter 4 Amendment to Contract

第十二条（乙方原因变更） Article 12 Amendment Attributable to Party B

12.1 对乙方根据第九条第2项向甲方确认全部行程安排结束的委托项目，若由于自然灾害、战乱、交通部门等的争议行为、政府法令及其他乙方无力控制的事由，乙方所安排的交通、住宿等部门不能提供此项服务时，乙方可以提出变更甲方所委托的业务内容。

In respect of the entrusted matters which Party B has confirmed the completion of the arrangement of whole journey to Party A according to Article 9.2, if the departments which will provide the tourist services such as transportation and accommodation as arranged by Party B are unable to provide such services due to the reason of natural disasters, wars, disputes of the transportation and other authorities, governmental decrees and other reasons that are beyond the control of Party B, Party B may propose to amend the matters entrusted by Party A.

12.2 乙方在根据前项向甲方提出变更请求时，应迅速以书面形式将变更的内容、理由及变更后的安排方案送达甲方。

If Party B submits an application for any amendment to Party A pursuant to Article 12.1 above, it shall immediately Serve Party A in writing with the content and, reasons of such amendment and the amended arrangement plan.

12.3 甲方在接到前项变更申请后，应立即书面答复或同意乙方变更后方案或委托新的业务内容，如委托新的业务内容，将作为第四条第1项的接待计划书处理。

Party A shall, upon receiving the application for amendment set forth above, immediately reply to Party B in writing whether it agrees to Party B's amended plan or it will entrust new matters to party B. If the latter, the new entrusted matters will be treated as a Plan under Article 4.1.

12.4 甲方或乙方在紧急情况下，对第2项的申请及第3项的答复可以口头形式通知，但事后必须以书面形式将申请或答复送达对方。

In case of emergency, notices of Party A's replies under Article 12.3 and Party B's applications under Article 12.2 can be given orally; provided, however, that written applications or replies shall be served on the other party afterwards.

12.5 如该旅游团（者）提出解除与甲方的合同，甲方有权视具体情况全部解除与该旅行相关的委托业务合同，而不需承担违约责任。此时，甲方必须迅速将此情况书面通知乙方。

In case the tourist groups (tourists) request to terminate the contract with Party A, Party



A shall be entitled to cancel all Business Contracts relating to such journey based on the specific situation, without any liability for breach. In the meantime, Party A shall immediately notify Party B in writing of the same.

12.6 乙方安排的交通、住宿等旅行服务提供部门，因其自身的原因，提出变更委托业务，并给甲方造成损失时，乙方应承担赔偿责任。

In case the departments arranged by Party B to provide transportation, accommodation and other tourist services require to change the entrusted matters due to their own reasons, and Party A suffers losses, Party B shall be responsible to make compensation to Party A.

第十三条（变更产生的费用等的结算） Article 13 Settlement of Expenses Incurred in connection with Amendments

13.1 根据第十二条和第十三条变更业务内容时，费用结算办法如下：

In the event of any amendment to the entrusted matters made pursuant to Article 12 and Article 13 (?), the expenses shall be settled as follows:

13.1.1 变更后的安排中，若其完成项目根据第十一条计算的费用少于变更前的费用时，乙方应将其差额核减。With respect to the amended arrangement, if the expenses for the completion of amended arrangement calculated pursuant to Article 11 is less than the expenses prior to such amendment, Party B shall verify and deduct such difference.

13.1.2 变更后的安排中，若其完成项目根据第十一条计算的费用高于变更前的费用时，甲方可视其成本考虑，在与乙方协商后酌量支付给乙方。With respect to the amended arrangement, if the expenses for the completion of amended arrangement calculated pursuant to Article 11 is more than the expenses prior to such amendment, Party A may review the costs thereof, and make payment to Party B after consultation with Party B.

13.2 依照第十三条第1项变更业务内容时，所产生的取消费用，诸如交通、住宿等提供旅行服务部门的取消消费等，由甲、乙双方协商处理。

If Party A applies to make amendments under the above circumstance, it shall immediately serve the application to Party B in writing regarding the reasons for such amendment and the amended matters. Such application shall be deemed as a formal application under Article 4.1. In the event of any amendment to the entrusted matters made pursuant to Article 13.1, the expenses incurred in connection with any cancellation, such as cancellation expenses relating to the departments to provide transportation, accommodation and other tourist services shall be settled by Party A and Party B through consultation.

13.3 安排费用中的城市间交通费、门票进行调整时，但只限于甲方所委托的旅行开始前3个月乙方曾



书面通知甲方的情况时。Adjustments in the inter-city transportation fees or tickets included in the arrangement fee, shall be limited to those that Party B has notified Party A in writing three (3) months prior to the commencement of the journey entrusted by Party A.

第五章 旅程的管理 Chapter 5 Tour Management

第十四条 (旅程管理责任) Article 14 Liability for Tour Management

为确保甲方旅游团 (者) 能安全、圆满地旅行, 乙方应按下列原则实施:

In order to guarantee that Party A's tourist groups (or tourists) have a safe and successful journey, Party B shall implement the following principles:

14.1 如乙方认为甲方的旅游团 (者), 在旅行中, 可能得不到应提供的服务时, 应立即同甲方联络, 按甲方的要求, 采取必要的补救措施提供委托业务合同规定的服务。

If Party B believes that Party A's tourist groups (tourists) may not be able to obtain the services which shall be provided, it shall contact Party A immediately, and take necessary remedial measures to provide the services stipulated in the Business Contracts according to Party A's requirements.

14.2 采取以上措施后, 仍不得不变更委托业务合同中的内容时, 乙方应尽其最大努力确保完成甲方委托的业务。如变更旅行日程, 乙方应尽其最大努力使变更后日程符合当初日程的宗旨。如变更旅行服务内容, 乙方应尽其最大努力使变更后的旅行内容与当初的一致, 使委托业务合同的内容变更降低到最小限度。

If the Business Contracts have to be amended after the above measures have been taken, Party B shall use its best endeavor to ensure the fulfillment of the matters entrusted by Party A. If the traveling schedule is amended, Party B shall use its best endeavor to make the amended schedule achieve the purpose of the original schedule. If the tourist services are amended, Party B shall use its best endeavor to make the amended tourist services consistent with those as originally contemplated, in order that the amendments to the Business Contracts are reduced to the minimum degree.

第十五条 (住宿责任): Article 15 Liability for Arrangement of Accommodation

乙方应该按照甲方的要求, 提供所指定星级、地点或特殊要求的酒店。如乙方未达到指定的标准时, 甲方可以取消团体接待或要求一定金额的赔偿。

Party B shall, in accordance with Party A's requirements, arrange the hotels that meet the designated range (Star Category), location or special request; Otherwise, Party A may cancel the tourist group or ask for a specific amount of compensation if Party B fails



to meet the designated standards.

第十六条（交通责任） Article 16 Liability for Arrangement of Transportation

甲方委托乙方安排的旅游车辆如果发生事故或机械故障，乙方应该在第一时间提供解决方案，并尽量在两个小时内有替代车辆前往指定地点，避免团体因时间的延误而影响后续行程。

Upon occurrence of any accident or mechanical failure of the travel vehicles arranged by Party B as entrusted by Party A, Party B shall immediately provide the solution, and use its best efforts to arrange alternative vehicles to arrive at the designated place within two (2) hours, in order to avoid any effect on the group's subsequent itinerary caused by the time delay.

第十七条（导游的选任） Article 17 Appointment of Tour Guide

除非甲方特殊要求，乙方要选派对当地情况熟悉的中文普通话导游，陪同甲方旅行并完成前条所述业务。

If Party A has no special requirements, Party B shall provide a tour guide who is familiar with the local circumstances and speaks Mandarin so as to accompany Party A during the trip and to complete the entrusted matters set forth above.

第十八条（领队的地位） Article 18 Status of the Tour Leader

甲方派领队陪同旅行时，领队有权代表甲方。乙方及乙方选派的导游在旅行实施过程中，应听从领队的合理要求。

The tour leader assigned by Party A can represent Party A. Party B and its appointed tour guide shall follow the reasonable requirements of Party A's tour leader during the journey.

第六章 接待部门的责任 Chapter 6 Responsibilities of Tour Operator

第十九条（乙方的责任） Article 19 Party B's Liabilities

乙方在履行委托业务合同时，由于乙方或乙方从业人员以及乙方委托的相关旅游服务部门的故意或过失，对甲方或甲方旅游团（者）造成损害时，应承担对甲方及甲方旅游团（者）赔偿损失的责任。Party B shall indemnify Party A and its tourist groups (or tourists) for any losses suffered by Party A or tourist groups (or tourists) arising out of any intention or negligence of Party B or its personnel or the relevant tourist service operator entrusted by Party B in the course of Party B's performance of any Business Contract.



第七章 事故对策 Chapter 7 Accidents Handling

第二十条 (任命事故处理责任人)

Article 20 Appointment of Person in Charge of Handling Accidents

甲、乙双方无论责任归属，在甲方旅行进行中，万一发生事故或突发事件时，为迅速、准确处理，防止发生损害，要分别事先选派处理事故责任人，以加强双方的紧密联系。

No matter which party shall be responsible for the accidents or emergent events occurred during Party A's trip, in order to handle the accidents or emergent events promptly and properly and to avoid damages, the parties shall respectively appoint their own representatives in charge of handling the accidents in advance so as to strengthen the connection between the parties.

第二十一条 (对策组织) Article 21 Organizations for Handling the Accidents

21.1 根据前条选派的甲、乙双方事故对策责任人，要在履行本协议前，协商事故发生时的联络体制，另行交换事故处理备忘录。

The parties' representatives in charge of handling the accidents appointed pursuant to Article 20 shall, prior to the performance of this Agreement, consult with each other on the liaison system in connection with the occurrence of the accidents, and shall separately exchange the memo for handling the accidents.

21.2 为了使旅行过程中出现的突发事故或其他不可预见的事项能得到迅速有效的沟通，双方应事先建立通讯联络组织，在本协议签订后，双方应迅速将通讯组织图交给对方。

A communication group shall be set up by the parties in advance so that the parties can communicate with each other effectively and immediately when any emergent accident or unpredictable event occurs during the trip. After the execution of this Agreement, the parties shall exchange the chart of the communication group immediately.

第八章 杂则 Chapter 8 Miscellaneous

第二十二条 (协议期限) Article 22 Term of the Agreement

22.1 本协议自双方盖章后生效。协议签订后，有效期为一年，自 2020年1月24日 至 2021年1月23日止。合同期止之时，如双方均同意继续合作，并无任何一方提出终止或不再续签合同，此合同将自动延期至下一个整年度，依此类推，不再另行签订。

This Agreement shall have an effective term of one (1) year after execution from 2020.1.24 to 2021.1.23. Upon expiration of the term of this Agreement, if the parties



agree to continue their cooperation and neither party requests to terminate or discontinue the renewal hereof, this Agreement shall be automatically extended for successive periods of one (1) full year, and the parties will not separately enter into another agreement.

22.2 协议因期满失效后，仍适用于在本协议有效期间签订的个别业务委托合同。

If this Agreement becomes void upon expiration, it shall still apply to the specific Business Contracts entered into during the effective term hereof.

第二十三条（仲裁） Arbitration

关于本协议及本协议适用的委托业务合同，适用中华人民共和国法律，甲、乙之间发生的一切纠纷、争论、不同意见或违约，应通过仲裁最终解决。双方约定关于本合同的争议任意一方可向中国国际经济贸易仲裁委员会申请仲裁并接受该委员会仲裁规则约束。仲裁人的仲裁裁决是最终裁决，且对当事双方均有约束力。

Any dispute, controversy, disagreement or breach between the parties in relation to this Agreement or any Business Contract which the Agreement can be applied to, shall be resolved through arbitration. If both parties request for arbitration, such dispute shall be submitted to China International Economic and Trade Arbitration Commission ("CIETAC") for arbitration and bound by the arbitration rules of CIETAC. The arbitrator's arbitration award shall be final and binding upon both parties.

第二十四条（语言） Article 23 Languages

本协议由中文及英文撰成，一式各两份，双方各持中、英文各一份。如有字句上的疑问或歧义，应以中文为准。

This Agreement is executed in both Chinese and English languages in two originals with each party holding one original set. If there is any question about or inconsistency in any word or expression, the Chinese version shall prevail.

甲方 Party A:

康辉集团北京国际会议展览有限公司

Comfort International M.I.C.E. Service Co., Ltd.

签字日期 2018年12月30日

Signature Date: 2018.12.30

乙方 Party B: 896-81-00185

(주)미아스월드 NAN YONG FENG

서울시 용릉포구 선유도로 300-23

선유도역2차 아이에스비조선 301호

서 비 스 일 본 대 表

签字日期 年 月 日

Signature Date:

反贿赂/反腐败承诺书

为了康辉集团北京国际会议展览有限公司与供应商的正当权益，谨此承诺：

在与康辉集团北京国际会议展览有限公司合约期内除严格遵守《中华人民共和国反不正当竞争》、《中华人民共和国合同法》、《刑法》等有关禁止商业贿赂行为规定，遵守“守法、诚信、公正、科学”的原则，坚决拒绝商业贿赂、行贿及其他不正当之商业行为的馈赠。

在与康辉集团北京国际会议展览有限公司合约期内不准以公司或个人名义向任何康辉员工提供不符合标准的馈赠，如：直接或间接赠送金钱、礼品、有价证券及任何形式的馈赠礼金包括但不限于现金、支票、信用卡等。

在与康辉集团北京国际会议展览有限公司合约期内不准组织任何有补贴和用公款支付的吃请玩乐，包括但不限于营业性歌厅、舞厅、夜总会等娱乐场所。

在与康辉集团北京国际会议展览有限公司合约期内与我司的业务往来，严格按照合同规定项目进行，不得提供超出双方合同规定之项目，并保证提供的业务往来凭证（采购订单、发票等）真实有效。

在与康辉集团北京国际会议展览有限公司合约期内与我司的业务往来，严格按照合同规定或经双方正式确认的支付方式和账户信息进行账务往来，不得在约定支付方式和账户之外进行任何收付款的操作。

本公司将恪守以上承诺，如有违反，本公司愿意接受任何处罚并负责赔偿因此给康辉集团北京国际会议展览有限公司造成的损失以及造成的不利社会影响，同时承担由此引起的一切法律责任。

此承认书一式两份，双方各执一份。

此承诺书自签字盖章之日起生效，并随双方的合作的经济合同或协议的存续时间而自然延续。

康辉集团北京国际会议展览有限公司（盖章） 承诺公司（盖章）：

日期: 2019.12.30

日期: 896-81-00185

(주)마이스월드 MIAIS WOLF

서울시 영등포구 신용문

선유도역2차 아이에스비조

서 비 스

营业执照



국세청
www.nis.go.kr/for

사업자등록증

(법인사업자)

등록번호 : 896-81-00185

법인명(단체명) : (주)マイス월드

대표자 : NAN YONGFENG

개업연월일 : 2015년 07월 20일 법인등록번호 : 110111-5786524

사업장 소재지 : 서울특별시 영등포구 선유로49길 23, 307호(양평동4가, 선유도역2차 아이에스비즈타워)

본점소재지 : 서울특별시 영등포구 선유로49길 23, 307호(양평동4가, 선유도역2차 아이에스비즈타워)

사업의 종류 : 업태 서비스 종목 일반여행업

발급사유 : 정정

896-81-00185

(주)マイス월드 NAN YONGFENG

서울시 영등포구 선유로49길 23
선유도역2차 아이에스비즈타워 307호
서비스 일반여행업

사업자 단위 과세 적용사업자 여부 : 여 () 부 ()

전자세금계산서 전용 전자우편주소 :

2015년 11월 30일

영등포세무서장





제 2015-000061 호

관광사업등록증

상호 : (주)마이스월드(MICE WORLD)

성명 : 남영봉

주소 : 서울특별시 영등포구 선유로 258, 336호 (양평동4가, 두정빌딩)

업종 : 일반여행업

위업체는 「관광진흥법」 제 4조 제1항에 따라
위와 같이 등록하였음을 증명합니다.

896-81-00185

2015년 7월 30일

(주)마이스월드 NAN YONG FENG

서울시 영등포구 선유로 258, 336호

선유도역2차 아이에스비즈아이파크빌딩

서비스 일반여행업



서울특별시 영등포구청



Korea Association of Travel Agents



회원증

Certificate of Membership

회원번호(會員番號) : 02615

MEMBER NO. REGULAR MEMBER

회사명 (會社名) : (주)마이스월드

COMPANY

대표자 (代表者) : 남영봉

REPRESENTATIVE NAN YONG FENG

소재지 (所在地) : 서울특별시 영등포구

ADDRESS Yeongdeungpo-gu, Seoul, KOREA

貴社는 본 協會의 정관에 따라 會員임을 證明합니다.

This is to certify that above-mentioned firm is an active member of KATA
in accordance with The Article of Association

896-81-00185

(주)마이스월드 NAN YONG FENG 2015년 9월 18일

서울시 영등포구 신유로 122
선유도역2차 아이에스비타운

September 18, 2015

서비스 일정 관리

사단
법인 한국여행업협회장

Korea Association of Travel Agents



신용증명

회사명 : (주)마이스월드(MICE WORLD CO., LTD)

주 소 : 서울시 영등포구 선유로 49길 23 307호(아이에스
비즈타워2차)

상기 회사는 설립이래 현재까지 (주)신한은행 선유도지점의
우수고객임을 증명합니다.

(유효기간 : 2019년 12월 31일)

896-81-00185

(주)마이스월드 NAN YONG FENG

서울시 영등포구 선유로 49길 23 307호

선유도역2차 아이에스비즈타워2차

서 비 소 일본어영어



(주)신한은행 선유도지점



2019년 5월 7일

(1 / 1)

납세증명서 Tax Clearance Certificate

발급번호 Issuance number	0724-366-3597-956	처리기간 Processing time	즉시 (단, 해외이주용 10일) Immediately (Ten days for Emigration Passport)
납세자 인적사항 Taxpayer information	상호(법인명) Name of company 성명(대표자) Name of representative 주소(본점) Address(Head office)	(주)マイスワールド MICE WORLD Co., Ltd NAN YONGFENG 서울특별시 영등포구 선유로49길 23, 307호(양평동4가, 선유도역2차 아이에스비즈타워) 23, Seonyu-ro 49-gil, Yeongdeungpo-gu, Seoul, Republic of Korea	사업자등록번호 Business registration No. 주민등록번호 Resident registration No.
증명서의 사용목적 Purpose of certificate	<input checked="" type="checkbox"/> 대금수령 Billing <input type="checkbox"/> 해외이주 Emigration <input type="checkbox"/> 기타 Others	(이주번호) Emigration number 제 호, 이주확인일 Emigration affirmation date	년 월 일 Year Month Day
증명시의 유효기간 Validity of certificate	유효기간 Validity 유효기간을 정한 사유 Reason for determining the validity date	2020년 1월 16일 Year Month Day <input checked="" type="checkbox"/> 「국세징수법 시행령」 제7조 제1항 Paragraph 1 of the Article 7 of the Enforcement Decree of the National Tax Collection Law <input type="checkbox"/> 기타 Others (사유: (Reason:))	
정수유에 또는 체납처분 유예의 내역 Deferred tax collection / deferred disposition of tax on arrears	유예 종류 Type of taxes suspended	유예기간 Period of taxes suspended 해 당 과세기간 Tax year 세목 Tax item 납부기한 Due date for tax payment 세액 Tax amount 가산금 Surcharge 해 당 없음 (Remains Blank)	
물적납세의무 체납내역 liabilities on arrears (단위: 원) (Unit: Won)	위탁자 Consignor	과세기간 Tax year 세목 Tax item 납부기한 Due date for tax payment 세액 Tax amount 가산금 Surcharge 해 당 없음 (Remains Blank)	896-81-00185 (주)マイスワールド NAN YONG FENG
<p>「국세징수법」 제6조 및 같은 법 시행령 제6조에 따라 발급일 현재 위의 정수유에 액, 체납처분유에 액 또는 부과가액 세법 제3조의 2에 따른 수탁자의 물적납세의무와 관련된 체납액을 제외하고는 다른 체납액이 없음을 증명합니다. I hereby certify that there are no other taxes on arrears than the amount for deferred tax collection, the amount for deferred disposition of tax on arrears, or taxes on arrears in relation to the consignee's tax-in-kind liabilities as specified in Article 3-2 of Value-Added Tax Act as described above as of the day of issuance according to Article 6 of the National Tax Collection Law and Article 6 of the Enforcement Decree of the National Tax Collection Law.</p>			
접수번호 Receipt No.	501663414804	2019년 12월 17일 Year Month Day	
담당부서 Department	민원봉사실 Taxpayer Service Center	영등포세무서장 Head of Yeongdeungpo District Tax Office	(Stamp)
담당자 Staff in Charge	김성율 Kim Seong Yul		
연락처 Telephone No.	02-2630-9227		

* 본 증명의 위·변조 여부는 발급일로부터 90일 이내 「국세청 홈택스(www.hometax.go.kr) 또는 모바일 홈택스 > 민원증명(증명발급) > 민원증명 원본확인」에서 발급번호로 확인, 또는 문서 하단의 바코드로 확인이 가능합니다.
(공문서를 위·변조하거나 행사한 자는 10년 이하의 징역에 처할 수 있습니다.)

* 본 증명은 홈택스(www.hometax.go.kr)에서 대민 온라인 서비스를 통해 발급된 증명서입니다.



896-81-00185

(주)마이스월드 NAN YONG FENG

서울시 영등포구 선유로49길 23
선유도역2차 아이에스비호텔 301호

서 비 스 일반인 험인